

Superior Court of Washington, County of _____
华盛顿州 县高等法院

In the Guardianship of:
关于以下个人的监护:

Respondent/s (minors/children)
被告人 (未成年人/儿童)

No. _____
编号

Objection to Minor Guardianship
反对未成年人监护权

(OB)
(OB)

Objection to Minor Guardianship
反对未成年人监护权

Use this form if you disagree with any type of Minor Guardianship Petition (regular, emergency, or standby).

如果您不同意任何类型的未成年人监护权申请（常规、紧急或后备），请使用此表格。

1. Your objection
您的异议

Look at each section of the *Petition and Reasons for Guardianship*, if one was served on you. Now fill out below.

如果向您送达了申请和监护权理由，请查看申请和监护权理由的各个部分。然后填写下面的信息。

I am (name) _____,

and my relationship to the children in this case is _____.

本人是（姓名） _____，

本人和本案中这些儿童的关系是 _____。

I object to the appointment of a guardian for the minor children in this case because
(check all that apply):

本人反对在本案中为未成年儿童指定监护人，因为
(请勾选所有适用项)：

☐ a parent is willing and able to perform parenting functions. (*Minor Guardianship*)
有一方父母愿意并且能够履行养育儿童的职责。（未成年人监护权）

[] a parent will be willing and able to perform parenting functions during the next two year period. *(Standby Guardianship)*

在接下来的两年里，有一方父母将愿意并能够履行养育儿童的职责。（后备监护权）

[] a person is willing, able, and has authority to act in the circumstances and prevent substantial harm to the children. *(Emergency Minor Guardianship)*

有一人愿意、有能力并有权在这种情况下采取行动，防止对儿童造成实质性伤害。

（紧急未成年人监护权）

Explain: _____

请说明：

[] The appointment of *(name)* _____

as guardian is not in the best interest of the children because:

指定（姓名）

作为监护人不符合儿童的最佳利益，因为：

[] The court should appoint *(name)* _____

as guardian for the children because:

法院应指定（姓名）

作为儿童的监护人，因为：

[] Other reasons a guardianship is inappropriate:

监护权不合适的原因：

2. Request 请求

I ask the court to (*check all that apply*):

本人请求法庭（请勾选所有适用项）：

☐ deny the *Petition*.

驳回申请。

☐ grant the proposed *Petition* but appoint the guardian I proposed.

批准提议的申请，但指定本人提议的监护人。

☐ appoint the proposed guardians but grant my requests in sections 3-7 below.

指定提议的监护人，但同意本人在下面第 3-7 部分中的请求。

☐ appoint a lawyer for me. (*Fill out Motion to Appoint Lawyer form GDN ALL 021*).

为本人指定一名律师。（填写指定律师请求表 GDN ALL 021）。

3. Parents' visitation

父母探视

If the court appoints a guardian (*check one*):

如果法院指定了监护人（勾选一项）：

☐ I have no request about parents' visitation.

本人对父母的探视没有任何要求。

☐ I agree with what the *Petition* proposed about parents' visitation.

本人同意申请中关于父母探视的提议。

☐ I ask the court to approve the following visitation schedule for the parents:

本人请求法院批准以下父母探视时间表：

☐ I ask the court to approve my proposed *Visitation Attachment (form GDN M 104)*.

(*Only parents and children age 12 or older can propose Visitation.*)

本人请求法院批准本人提议的探视附件（表格 GDN M 104）。（只有父母和年满 12 岁的儿童可以提议探视。）

4. Parents' decision making

父母的决定权

If the court appoints a guardian, (*check one*):

如果法院指定了监护人，（勾选一项）：

☐ I have no request about parents' decision-making.

本人对父母的决定权没有任何要求。

☐ I agree with what the *Petition* proposed about parents' decision-making.

本人同意申请中关于父母决定权的提议。

☐ I disagree with what the *Petition* proposed about parents' decision-making. I ask the court to order decision-making as follows (*who should be allowed to make what decisions*):

本人不同意申请中关于父母决定权的提议。本人请求法院下令将决定权如下安排（应允许谁做出何种决定）：

5. Access to records

查阅记录

If the court appoints a guardian, (check one):

如果法院指定了监护人，（勾选一项）：

☐ I have no request about access to records.

本人对查阅记录没有任何要求。

☐ I agree with what the *Petition* proposed about access to records.

本人同意申请中关于查阅记录的提议。

☐ I disagree with what the *Petition* proposed about access to records. I ask the court to order the following (who should be allowed to access what records):

本人不同意申请中关于查阅记录的提议。本人请求法庭做出以下命令（允许谁查阅哪些记录）：

6. Support, insurance, and taxes

儿童抚养费、保险和税收

☐ Does not apply. The *Petition* did not ask for child support.

不适用。申请没有要求支付儿童抚养费。

☐ The *Petition* asked for child support and/or health insurance to be ordered.

申请要求下令指示儿童抚养费 and/或 健康保险。

I ☐ object ☐ agree because: _____

本人[-] 反对[-] 同意，是因为：

☐ **Tax Issues** – I ask the court to order: (name) _____

has the right to claim the children as dependents for purposes of personal tax exemptions and associated tax credits on our tax forms.

税务问题——本人请求法庭命令：（姓名）

有权将这些儿童申报为受抚养人，以获得个人免税和纳税表上的相关税收抵免。

7. Restraining Order

限制令

☐ Does not apply. The *Petition* did not ask for a Restraining Order.

不适用。申请没有要求限制令。

☐ The *Petition* asked for a Restraining Order against (name/s) _____.

申请要求对以下人员发出禁止令（姓名）

I ☐ object ☐ agree because: _____

本人[-] 反对[-] 同意，是因为：

Important! If you want a Protection Order, you must file a Petition for Protection Order, form PO 001. You must file your Petition for Protection Order as a **separate case**. Ask the court clerk to relate (link) the protection order case together with this guardianship case.

重要须知! 如果您想要保护令, 则必须提交保护令申请, 表格 PO 001。您必须**单独**提交保护令申请。请法庭书记员将保护令案件与该监护案件相关联。

8. Fees and costs

费用和开支

☐ No request.

没有请求。

☐ Order who should pay for court costs, attorney fees, guardian ad litem fees, court visitor fees, and other reasonable fees.

命令谁应该支付诉讼费、律师费、诉讼监护人费、法庭探视费和其他合理费用。

9. Other requests, if any

其他请求 (如果有)

Party filing objection fills out below:

提出异议的一方填写以下内容:

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have provided on this form (including any attachments) are true. ☐ I have attached (#): _____ pages.

本人特此声明, 本人在此表格 (包括任何附件) 中提供的信息若有不实, 愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。[] 本人已附上 (#): _____ 页。

Signed at (city and state): _____

签字地点 (城市和州):

Date: _____

日期:



Sign name here

在此处签名

Print name

请工整填写姓名

The following is my contact information:

以下是本人的联系方式:

Email: _____

电子邮件地址:

Phone (Optional): _____

电话 (选填):

I agree to accept legal papers for this case at (check one):

本人同意通过以下地址接收本案的法律文件 (请勾选一项):

☐ my lawyer's address, listed below.

本人的律师的地址，如下所示。

- [] the following address (*this does **not** have to be your home address*):
以下地址（不一定是您的家庭住址）：

Street Address or PO Box	City	State	Zip
街道地址或邮政信箱	城市	州	邮编

- [] Email: _____
电子邮件地址：

Lawyer (if any) fills out below:
律师（如有）填写以下内容：

Lawyer signs here	Print name and WSBA No.	Date
律师在此处签名	请工整填写姓名和 WSBA 编号	日期

Lawyer's Street Address or PO Box	City	State	Zip
律师的街道地址或邮政信箱	城市	州	邮编

Email (*if applicable*): _____
电子邮件地址（如适用）：